

Dagsorden til GSM i Der findes en løsning d.25-11-2018, Finlandsvej 79 (Aktiv klynge),
7100 Vejle.
Klokken 10.00 – 13.00.

Deltagere: Rasmus, Oscar, Anders, Jesper, Steen, Betina

Sindsrobønnen

Læs 1. og 2. Tradition

Indførelse af 5. Koncept

5. koncept: I hele vores struktur bør opretholde en traditionsmæssig "klageret", sådan at vi altid sikrer os, at et mindretals mening bliver hørt og personlige klager bliver omhyggeligt vurderet.

1. Valg af ordstyrer samt indsættelse af rygepauser for dette møde: **Oscar**
2. Godkendelse af referat. **Godkendt**
3. Kassereren beretter: Saldo i kontanter: Kr. 837 og kr. 12887,13 i banken.
4. **Diverse valg:**

Når man har en servicepost, har man ansvaret for, at det bliver gjort – man informerer ikke – man sørger for, at en anden udfører posten.
Vi læser servicepost-beskrivelserne op til hver valgt servicepost. Både til GSM og forretningsmøder.

 - a) Rumansvarlig: Mandag: **Oscar** Torsdag: **Betina**
 - b) Kasserer, herunder banken og Møntansvarlig (aug. 2018):
 - c) Mødeleder Mandage (3 mdr.): **Steen** Mødeleder Torsdage (3 mdr.): **Rasmus**
 - d) Madholdet : 3 ansvarlige (3 mdr.): **Steen, Rasmus, Lennart**
 - e) Sponsorbank (3 mdr.): **Jesper**
 - f) Sekretær/hjemmeside 3 mdr: **Jesper**
 - g) Info mindst 1 år fra aug.2017: **Oscar, Jesper**
 - h) Sociale arrangementer: 2 personer (3 mdr.), herunder jule- og påskefrokost:
Oscar, Anders

GSM tager ansvar for rengøring (rengøring 2 gange i måneden) Vaskegulv- køkken – toiletter. Det er stadig den Rumansvarlige som kikker efter lokalerne efter møderne. Der vælges 3 personer som er ansvarlige en måned af gangen.

December: **Jesper** Januar: **Steen** Februar: **Oscar**

- i) Kodning af nøgler – altid først i januar. (det tager info-gruppen sig af)

- j) Hvor og hvornår skal næste GSM afholdes: **24.02.19**
- k) Brød til næste GSM: **Steen** Pålæg til næste GSM: **Steen**
- l) Beretning fra Regionsmedlem. **Der er rotation på posterne i regionen, der er kommet nyt blod til i rækkerne. Hovedkontoret telefon fungere i telefontiden, Vagttelefonen er forsat til den lidende. Økonomien i regionen er god og fornuftig. Litteratur udvalget opfordre til at man kan finde ikke oversat litteratur til oversættelse. Der skal vælges nye SK delegerede. Krimordningen er stadig på tale. Man kan finde yderligere info på AA-hjemmeside.**

5. Hvor mange penge vil vi sende til Region Midtjylland i denne periode?
1609kr til regionen og 178kr til Konvent .

Herunder tages hensyn til banksaldo, kommende arrangementer og eventuelle andre fremadrettede udgifter.(10% af hattepenge til SBS)

Der skal være mere end 4000(2000kr i kontanter og 2000 i bankreserve) hvis vi skal sende noget til Region Midtjylland.

Opsparing til arrangementer holdes separat og tæller ikke med.

Man tager kontantbeholdningen + bankreserve – 10% Det som står tilbage over 4000 sendes til regionen.

6. Hvordan har gruppeånden det? (Kan vi gøre det endnu bedre?) Herunder forventnings afstemning. Hvad kan vi forvente af hinanden/ hvad I kan forvente fra mig fremover?

Forventningsafstemning på GSM – Der findes en løsning.

Vi kan bestræbe os på at fungere som en åndelig enhed og praktisere de 12.trin i alt hvad vi foretager os. Vi kan fremstå som en enhed på trods af uenigheder og vi kan være ydmyg overfor de beslutninger der bliver taget i gruppen.

Det er et personligt ansvar at prioritere AA og gruppen, samt at være med til at beslutninger bliver overholdt og effektueret.

Vi kan værne om gruppen og dens medlemmer og være vores ansvar bevidst, dels for at undgå splid i gruppen men også for at undgå skadeligt sladder.

Som del af forventningsafstemningen kan man udtrykke hvilke personlige resurser man kan bidrage med i de næste 3 måneder. Vi kan alle bidrage mere eller mindre i perioder og vi bør have respekt for at hver enkelte gør hvad man kan.

Der kan være mange årsager til at man ikke kan være så aktiv i gruppen i en periode, det kan derfor skabe tryghed i gruppen hvis man bare kort orientere herom.

Der kan der udover gives udtryk for, om der skal strammes op på serviceposterne eller man kan komme med forbedringer til samme.

Betina: Får travlt pga eksamen så der kommer nok nogle torsdage hvor hun ikke kan komme. **Steen:** Holder af gruppen og kan lide at yde service. Hvad kan vi gøre for at blive mere synlige ud af til. Gør vi nok for at blive synlige? Kan vi finde tid til at give lidt mere af os selv i forhold til at sprede budskabet. Kommer om mandagen og forsætter med at prøve at komme torsdag. **Jesper:** Prøver at komme så meget som muligt. Speaker meget lige for tiden og laver en del tolvtrinsarbejde. Åndeligheden føles god, men er vi for selvfede eller er vi bare ok og passer vores. Er lidt i tvivl om vi gør det rigtige i forhold til at tjene gruppen og måske også nykommeren. **Anders:** Det vigtigste er at denne gruppe fungere og at der er et møde hvor nykommeren kan komme og få løsningen/Budskabet. Prøver at komme og bidrage så meget han kan, det er gruppen der er vigtigst og det er vigtig at arbejde for gruppen. Vi skylder gruppen alt. Anders har sponsees og laver også andre AA ting – Gør sit bedste for gruppen. **Oscar:** Har det godt i gruppen. Det er ok ikke at være så mange i gruppen. Det er en erfaring i AA stærke grupper overlever, det går op og det går ned i medlemstal. Bliver lidt ustabil i den næste tid pga, af noget behandling. Oscar vil komme så meget som muligt. Har sponsees men de kommer ikke i gruppen(eksterne sponsees) **Rasmus:** Har det godt i gruppen, kommer mandag og torsdag. Er lidt i tvivl om gruppeånden, det har noget at gøre med at hans sponsor også er holdt i gruppen. Men der er en mening med alt og tingene er som de skal være. Vi er en lille gruppe, men overskuddet skal også være der til at gro. Vi komme lidt rund i andre grupper og starte på at speake lidt mere. Gør hvad han kan for gruppen.

7. Hvad bruges Hatte-pengene til? (Steen)
Hattepenge er til nykommeren eller hvis gruppen laver aktiviteter. Hvis der laves spontane aktiviteter, spisning osv. uden for gsm er det selv finansiering. 7.Tradition.
8. Juleaften/Nytårsaften(Betina)
Juleaften – Oscar kommer og holder møde d.24-12. Nytårsaften – Betina vil gerne holde fest og invitere udefra. Betina og Rasmus og Oscar er med i udvalget. Planlægningen er i gang.
9. Rengøring(Betina)
Der gøres rent 1.gang om måneden efter speak og ellers efter behov.
10. Hvordan tildeler vi bedst en sponsor i vores gruppe?(Betina)
Dette punkt bliver flyttet til næste gang.
11. Bidrag til konvent(er) (Jesper)
Vi kan godt støtte konventer økonomisk, det anbefales at forsørgelse til økonomisk støtte falder på GSM før konventet. Dette skal efterstræbes.

12. Landsmøde(Jesper)

Der opfordres til at vi melder os som et hold til service.

Eventuelt. (Der kan kun rejses forslag til drøftelse under eventuelt, der kan ikke træffes beslutninger).

Vi lægge billet ind på Regionsmøde d. 28.11.2019 og vi arbejder på at kunne få lov til afholde dette.

Kl. 13.00 – SINDSROBØNNEN...

Gør en god dag!